
Bestyrelsesmøde d. 17. dec. 2018 

Til stede: Kim, Frank, Janne og Laila 

 

Kassererarbejdet: 

Janne har været i Nordea med sit ID,  og bedt om alle andre bestyrelsesmedlemmers ID. 

Det selv om banken har fået Kims, Franks og Lailas ID tidligere. Desuden skal afleveres referat fra 

generalforsamling 2018 og referat fra sidste bestyrelsesmøde. 

Janne klarer opgaven i denne uge. 

Frank overleverer kassererarbejdet endeligt til Janne med USB og mapper. 

 

Fyr i nr. 18: 

Fyret taber vand og trykket falder. Der er fyldt vand på nogle gange og Kim har kontakt med firmaet vedr. 

at få udbedret skaden og indhenter tilbud for rep/udskiftning af dele, så fyret kører perfekt igen. 

Laila sender mail ud til alle ejere i nr. 18 og i nr. 16 for tjek på gulve og evt. fugt/vandskader.  

(mail er sendt ud)  

Når vi har endelig pris på reparation af fyret i nr. 18 sendes information ud til alle ejere og rep. igangsættes. 

 

Altaner: 

Preben har indhentet foto som forslag til de ejere der måtte ønske at lukke altaner/vindafskærmning med 

glasfacade. 

Lukning af altaner indgår ikke i byggeareal. 

Vi mangler endelige priser før der kan indkaldes til en Ekstra ordinær generalforsamling. 

 

Arbejdsdag okt. 2018: 

Laila spørger om betaling af fraværende ejere er betalt. Dette bliver tjekket. 

 

Bestyrelsesmedlemmer: 

Frank dropper ud af bestyrelses p.g.a. hans kommende fraflytning fra Damholmen 18 2 C. 

Suppleant Jytte, 18 1 A indkaldes. 

 

Nyt bestyrelsesmøde så snart Kim har priser for reparation af fyret i nr. 18. 

 

Laila/ 19.12.2018 

 

 

 

 

  

 

 

 


